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Σημαντική πρόοδο στα έργα της Θεσσαλονίκης
διαπίστωσε ο Κ. Μητσοτάκης. Τι είπε για το Μετρό

2021/09/02 09:31 στην κατηγορία MMM

Αισιόδοξος για την πορεία της ελληνικής οικονομίας τον επόμενο χρόνο δήλωσε ο
πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης και τόνισε ότι έχει επιτευχθεί σημαντική
πρόοδος σε όλα τα έργα που είχε ανακοινώσει πριν ένα χρόνο από το βήμα της
Διεθνούς Έκθεσης Θεσσαλονίκης.

«Έχουμε λόγο να είμαστε αισιόδοξοι για την προοπτική της οικονομίας τους
επόμενους μήνες, τα μηνύματα συνολικά είναι ενθαρρυντικά», είπε ο κ. Μητσοτάκης,
αμέσως μετά την ολοκλήρωση των χθεσινών συσκέψεων που είχε στο διοικητήριο με
εκπροσώπους φορέων της Θεσσαλονίκης και της Βόρειας Ελλάδας ενόψει της 85ης
ΔΕΘ.

Ο κ. Μητσοτάκης αναφέρθηκε αναλυτικά στην πορεία των έργων που αφορούν το
Μετρό, το λιμάνι, το αεροδρόμιο «Μακεδονία», τις αναπλάσεις της ΔΕΘ και του
πρώην στρατοπέδου Παύλου Μελά.

Μετρό Θεσσαλονίκης 
Για το Μετρό Θεσσαλονίκης, ο πρωθυπουργός είπε ότι με την απόφαση του
Συμβουλίου της Επικρατείας δόθηκε οριστική και τελική λύση στην κατασκευή στο
σταθμού Βενιζέλου και σημείωσε πως «πρέπει να είναι κανείς πολύ καχύποπτος για να
μην αναγνωρίζει ότι σήμερα ήδη η πόλη αλλάζει, χώροι ελεύθεροι αποδίδονται,
καθώς εργοτάξια απομακρύνονται».

Επανέλαβε τη δέσμευση του ότι «ο σταθμός Βενιζέλου θα παραδοθεί με τα σημαντικά
αρχαιολογικά ευρήματα να έχουν επιστρέψει με απόλυτη επιστημονική και
αρχαιολογική συνέπεια στη θέση τους, όπως, εξάλλου, έχει ξεκινήσει να γίνεται στο
σταθμό Αγίας Σοφίας» και υπογράμμισε:

«Θέλω να υπενθυμίσω ότι όταν αποσπάστηκαν εκεί τα αρχαία δεν υπήρχε καμιά
πρόβλεψη επανατοποθέτησης τους και δεν είχε αποκαλυφθεί τότε στην πόλη όλο
αυτό το μεγάλο κύμα αντίδρασης που προκλήθηκε με το σταθμό Βενιζέλου».



Λιμάνι Θεσσαλονίκης
Στο λιμάνι της Θεσσαλονίκης προχωρούν με ταχύτητα τα έργα βελτίωσης στην 6η
προβλήτα και αναμένεται να ολοκληρωθούν εντός του 2024.

Η πορεία του λιμανιού είναι ανοδική και οι προοπτικές του είναι εξαιρετικά ευοίωνες.

Η σύμβαση για τη διασύνδεση του λιμανιού με τον ΠΑΘΕ και την Εγνατία οδό
υπεγράφη στα τέλη Ιουλίου 2021 και η σιδηροδρομική σύνδεση έχει ενταχθεί στο ΠΕΠ.

Ανάπλαση ΔΕΘ 
Το σχέδιο για την ανάπλαση του χώρου της ΔΕΘ προχωρά εντός χρονοδιαγράμματος,
ολοκληρώθηκε ο διεθνής αρχιτεκτονικός διαγωνισμός και ο στόχος είναι οι εργασίες
ανάπλασης να ξεκινήσουν εντός του 2023.

Πρώην στρατόπεδο Παύλου Μελά
Εγκρίθηκε το εδικό πολεοδομικό σχέδιο για τη μετατροπή του χώρου του πρώην
στρατοπέδου Παύλου Μελά σε μητροπολιτικό πάρκο και το σχετικό ΦΕΚ
δημοσιεύτηκε στις 26 Αυγούστου.

Η σύμβαση για τον ανάδοχο είναι στο Ελεγκτικό Συνέδριο για τον προσυμβατικό
έλεγχο. Ο πρωθυπουργός εξέφρασε την εκτίμηση ότι οι εργασίες για την δημιουργία
του μητροπολιτικού πάρκου θα ξεκινήσουν τον Οκτώβριο.

Ο κ. Μητσοτάκης είπε ότι με μεγάλη χαρά θα βρεθεί στον χώρο κατά την έναρξη των
εργασιών για να αποδείξει και σε όσους είναι καχύποπτοι ότι το έργο αυτό αποτελεί
πρώτη προτεραιότητα για την κυβέρνηση και θα δρομολογηθεί ακριβώς όπως είχε
δεσμευτεί.

Αεροδρόμιο «Μακεδονία»
Για το αεροδρόμιο «Μακεδονία» ο πρωθυπουργός είπε ότι έχει επεκταθεί και έχει
ανοίξει τις πύλες του πιο μεγάλο και πιο σύγχρονο, θυμίζοντας ότι το έργο αυτό
ξεκίνησε από προηγούμενη κυβέρνηση της ΝΔ και ολοκληρώθηκε πάλι από κυβέρνηση
της ΝΔ, όπως συνέβη και για τα υπόλοιπα 13 περιφερειακά αεροδρόμια της χώρας.


